
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF-Kvarnen 3 oktober 2023 

Lokal: Livbojen. 

Närvarande: Inger Edling, Anita Andersson, Jan Henriksson, Jan Gunnarsson, Anders Kinch  

och Yvonne Werneman. 

Frånvarande: Håkan Söderberg. 

 

§83. Mötets öppnande. 

Ordförande Inger Edling hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§84. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

§85. Föregående protokoll, både vårt och andras. 

Föregående protokoll godkändes och undertecknades. Andra protokoll från KPR, Samrådsgruppen med flera, 

som inkommit till styrelsen, lästes upp. 

§86. Vår ekonomi. 

Vår ekonomiskt ansvarige, Jan Henriksson, informerade om föreningens ekonomi. Den är idag stabil. 

§87. Medlemsutvecklingen. 

Det gläder oss att vi har fått 51 nya medlemmar i år. 

§88. Månadsmötet i september. 

Vi diskuterade föregående månadsmöte och konstaterade att allt fungerat bra. 

§89. Resan till Tjolöholm. 

Konstaterades att resan varit till belåtenhet, med vackert väder och fin guidning. 

§90. Hjärnan i centrum. Evenemang på Halmstad arena. 

Inger Edling och Anders Kinch representerade vår förening vid evenemanget, men kunde konstatera att 

intresset var svalt. 

§91. Lunch 85+. 

Vi skall försöka få till en lunch för våra medlemmar 85+. Inger har kontaktat Skepparstugan och preliminärt 

datum blir 29 november. 

§92. Information till nya medlemmar. 

Ett nytt försök skall göras för att informera och presentera oss för våra nya medlemmar. Inger skall kolla 

lokaler. 

§93. Kommande månadsmöte. 

Kommande månadsmöte blir 9 oktober. Då kommer Anders Wirdheim och berättar om fåglarnas flyttningar. 

§94. Programmet 2024 och Anders programbladsidé. 

Kommande års program började skissas upp och Anders presenterade sin idé om programblad, som blev 

mycket uppskattat. Med några små rättelser så bestämde vi att detta enkla, men informativa programblad 

skall skrivas ut och delas ut vid olika sammankomster. 

§95. Ev. fest, räkfrossa, pubkväll eller annat. 

Vi skall försöka ordna en räkfrossa. Anita Andersson kollar lokal och Jan Gunnarsson kollar pris på räkor med 

Hemköp. 



 

 

 

 

§96. Diverse möten arrangerade av distriktet. 

Vår ordförande, Inger Edling, kommer att delta på ordförandmötet på Katrinebergs folkhögskola 1 november. 

§97. Övriga frågor. 

Inga övriga frågor. 

§98. Nästa möte och kaffeansvarig. 

Nästa styrelsemöte blir den 8 november klockan 9.00 hemma hos Inger Edling, som också bjuder på fikat. 

       

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………………………………………..                           …………………………………………………………………. 

              Inger Edling ordförande                                                                   Yvonne Werneman sekreterare 

 

 

 

 


